
Високи представник указао на
три питања у којима се мора
остварити  напредак  до  20.
јуна
Високи представник Кристијан Шварц-Шилинг данас је тражио од
челника града Мостара да убрзају процес интеграције у граду,
истакнувши три ургентна питања која морају бити ријешена прије
наредног састанка Управног одбора Савјета за имплементацију
мира крајем јуна.

“Забринут  сам  због  тренутног  застоја  у  процесу  уједињења
Мостара.  Желио  бих  да  крајем  јуна  извијестим  Савјет  за
имплементацију мира да ствари у Мостару напредују, али ако не
буде конкретних резултата до краја јуна, мораћу јавно прозвати
оне који су одговорни за застој,” рекао је високи представник.

Три кључна питања у којима се мора постићи напредак су:

Усвајање буџета Града Мостара;
Коначно  формирање  Градске  управе.  То  подразумијева2.
усвајање  плана  систематизације  како  би  се  омогућило
објављивање  конкурса  за  45  радних  мјеста  државних
службеника;

Формирање јединственог комуналног предузећа у Мостару.3.

Високи  представник  је  нагласио  да  неће  интервенисати  у
рјешавању ових питања, те да их градске власти морају саме
ријешити. Такође је истакао како очекује конкретне помаке до
20. јуна и да му Савјет до тог рока мора поднијети извјештај.

“Не  разматрам  могућност  новог  специјалног  режима  или
супервизора  за  Мостар.  Мислио  сам  оно  што  сам  рекао  у
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фебруару: нећу доносити одлуке умјесто вас,” рекао је високи
представник.

“Такође нећу разговарати о било каквим измјенама Статута Града
Мостара.  Статут  остаје  на  снази  и  мора  бити  у  потпуности
имплементиран.” додао је високи представник.


